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城巴風暴期間特別服務通告（發布：9月 24日 1630） 
 
 
八號熱帶氣旋警告信號現正生效，城巴風暴期間服務安排如下：  
 
城巴 B3X、B7(粉嶺站不停站往來香園圍口岸）及 S1號線正提供有限度服務，而其他城巴日間路線將繼續暫停服務，直至另行通知。  
 
城巴目前正在安全情況下展開各區巴士幹道巡視及評估工作。由於超強颱風對各區路面帶來不同程度損毀或出現塌樹等障礙物，城巴預計或需要較長時

間恢復全線巴士服務。乘客請留意城巴流動應用程式或 Facebook 專頁了解最新資訊。 
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Citybus Special Service Announcement (Issued at 1630, 24 SEPT) 
 
 
The Tropical Cyclone Warning Signal No.8 is in force, Citybus special service arrangements are as follows:  
 
Citybus Routes B3X, B7 (offering non-stop trips between Fanling Station and Heung Yuen Wai port only) and S1 are now offering limited services, while 
other daytime routes of Citybus services will remain suspended.  
 
Citybus is currently conducting inspections and assessments of key roads in various districts, prioritizing safety during this process. The recent super 
typhoon has resulted in road damage and obstructions, including fallen trees, and we expect that it may require some time before we can fully restore 
services across the whole bus network. Customers are advised to stay tuned to the Citybus mobile app or Facebook page for the latest information. 
 
 

─ 完 End ─ 


